

Title (en)

COOKING VESSEL ESPECIALLY AN ENLARGED FRYING-PAN.

Title (de)

KOCHGEFÄSS, INSBESONDERE VERGRÖSSERTE BRATPFANNE.

Title (fr)

RECIPIENT DE CUISSON, EN PARTICULIER UNE POELE A FRIRE AGRANDIE.

Publication

EP 0188427 A1 19860730 (EN)

Application

EP 84903679 A 19841002

Priority

SE 8305407 A 19831003

Abstract (en)

[origin: WO8501426A1] The enlarged frying-pan does due to its large food preparation surface permit the preparation of relatively large quantities of articles of food which is desirable especially in a household of several persons, and thereby also offers a considerable time saving in connection with the preparation. Moreover an undesired cooling of the articles of food is eliminated. The cooking vessel may also be used as a baking tin and thereby provides uniform baking results. These desires are met by the fact that the enlarge frying-pan is capable of assimilating the heat from for instance two electrical hot-plates at the same time, and hereby a food preparation surface is provided which is considerably larger than in conventional frying-pans.

Abstract (fr)

En raison de sa grande surface de préparation de nourriture, la poêle à frire agrandie permet la préparation de quantités relativement importantes de nourriture, très utile en particulier dans le cas d'un ménage composé de plusieurs personnes, et permet ainsi un gain de temps considérable en relation avec la préparation. En outre, on remédie au refroidissement indésirable de la nourriture. Le récipient de cuisson peut également être utilisé comme plat à rôtir, permettant un rôtissage uniforme des aliments. Tout cela est permis par le fait que la poêle à frire agrandie peut assimiler la chaleur provenant simultanément par exemple de deux réchauds électriques et que l'on obtient ainsi une surface de préparation de nourriture considérablement plus importante que celle de poêles à frire conventionnelles.

IPC 1-7

A47J 36/02

IPC 8 full level

A47J 36/02 (2006.01); **A47J 37/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47J 36/02 (2013.01); **A47J 37/10** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8501426A1

Designated contracting state (EPC)

FR GB

DOCDB simple family (publication)

WO 8501426 A1 19850411; DE 3490461 T1 19870312; DK 243485 A 19850531; DK 243485 D0 19850531; EP 0188427 A1 19860730; NO 852188 L 19850531; SE 438089 B 19850401; SE 8305407 D0 19831003

DOCDB simple family (application)

SE 8400326 W 19841002; DE 3490461 T 19841002; DK 243485 A 19850531; EP 84903679 A 19841002; NO 852188 A 19850531; SE 8305407 A 19831003